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Dne 28.1.2009 se konalo druhé zasedání hodnotící komise v rámci Soutěže na záměr využití
bývalého vojenského Letiště Ralsko. Cílem tohoto zasedání bylo podrobné projednání
jednotlivých záměrů z hlediska jejich kvality, přínosů a využitelnosti pro rozvoj tohoto území a
v neposlední řadě jednoznačné doporučení radě kraje ohledně zaměření budoucího využití této
lokality. Hodnotící komise, na základě seznámení se a projednání obsahu jednotlivých
předložených záměrů, došla k následujícím závěrům:

 

1) Hodnotící komise jednomyslně doporučuje radě kraje v rámci vyhodnocení soutěže vyhlásit
jako nejlepší předložené záměry:

Záměr  firmy  Green  Energy  3000  s.r.o.  s  názvem  „Vybudování  a  provoz  fotovoltaickéA.
elektrárny v prostoru bývalého vojenského letiště Ralsko“.
Záměr firmy Juwi s.r.o.  s názvem „Centrum na výrobu energie z obnovitelných zdrojů aB.
návazného  technologického,  vývojového  a  vzdělávacího  střediska  pro  podporu  využití
obnovitelných zdrojů v ČR“.
Záměr firmy Investorsko inženýrská a.s. s názvem „Živé Ralsko“.C.

 

„Předkladatelé výše uvedených projektových záměrů přesvědčili komisi o reálnosti, důvěryhodnosti a
smysluplnosti svých záměrů a zajištění jejich životaschopného provozu. Základem všech tří záměrů je
využití vzletové a přistávací dráhy letiště pro výstavbu fotovoltaické (sluneční) elektrárny“, uvedl
<?xml:namespace prefix = st1 />Vít Příkaský, náměstek hejtmana a člen hodnotící komise.

 

2) Hodnotící komise jednomyslně doporučuje radě kraje zvážit udělení zvláštního ocenění
firmě Praxidike a.s.. Její záměr s názvem „Sportovní centrum Letiště Ralsko“ komise
zhodnotila jako velice zajímavý, ale neshodoval se svým zaměřením s názorem komise na
věcné zaměření budoucího využití letiště Ralsko.



 

3) Hodnotící komise se dohodla, že uskuteční ještě jedno zasedání, na kterém by se projednával
návrh dalšího využití získaných poznatků a návrh znění budoucího „Zadání“ pro prodej či
pronájem tohoto území. Toto zasedání by se mělo uskutečnit v pátek 13. února 2009 na
Městském úřadě v Ralsku.

 

„Ať už budou využity z předložených záměrů jakékoliv dílčí aktivity, jedna věc je nyní již zcela jasná.
Hodnotící komise bude jednoznačně navrhovat radě kraje takové budoucí využití území, jehož
významnou součástí bude výstavba největší fotovoltaické elektrárny minimálně ve Střední a
Východní Evropě“, doplnil Vít Příkaský.


